



Issue Sept 1st 2010



**HELVETIC
TRUST**

Family Office & Asset Management

Trend-Allokation

«Der von uns Ende Juli erwartete Rebound an den Märkten hat eingesetzt. Der stotternde Wirtschaftsmotor USA, der Zerfall des US-Dollars und des Euros sowie auch die technischen Analysen lassen uns aber einen eher schwierigen September erwarten. Selbst gute Nachrichten wie das Wirtschaftswachstum in Deutschland oder die allseits präsentierten positiven Unternehmensergebnisse werden vom Markt derzeit nicht aufgenommen. In dieser Phase empfiehlt sich ein Engagement in defensive Werte wie Novartis, Roche oder Nestlé sowie natürlich in physisches Gold oder Silber. Für Anfang Oktober ist dann mit Aufhellungen an den Märkten zu rechnen. Dann kommen verstärkt auch die fundamentalen Pfeiler unserer langfristigen Trend Allocation wieder zum Tragen: Materials, Industrial und Info-Technology zählen hier zu unseren Favoriten.»

HELVETIC TRUST

Trend allocation

«The market rebound which we had been expecting at the end of July has materialised. However, the spluttering economic locomotive USA, the slide in the US dollar and in the euro as well as the technical analyses mean we are expecting September to be relatively difficult. Even good news such as German economic growth or the across-the-board presentation of upbeat corporate results are not being reflected by the market. During this phase investors are recommended to focus on defensive stocks such as Novartis, Roche or Nestlé, as well as of course physical gold or silver. Markets are expected to brighten at the beginning of October. Once this happens, the fundamental pillars of our long-term trend allocation will also begin to come back into their own: commodities, industrial and information technology are amongst our favourites here.»

HELVETIC TRUST AG

www.helvetic-trust.ch

London W1J 5DU, 18b Charles Street, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3000 Bern 7, P.O.Box 699, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55